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Till utbildningsnämndens ordförande  

  

I Gefle Dagblads granskning av ”skolstöket” i Gävle kommun, som publicerats under 

november 2024, framkommer en ohållbar arbetsmiljö för både personal och elever. 

Skolpersonal får utstå sparkar, stryptag, slag, hot och spott från elever. Elever vittnar om 

otrygghet, bristande studiero, lärare som bryter ihop och gängkriminella elever. Det har gått 

så långt att elever känner obehag inför att röra sig i skolans korridorer, så till den grad att 

eleverna på eget bevåg föreslagit insättande av väktare 

 

För februari i år anmäldes 80 händelser, varav fyra bedömdes vara av så allvarlig karaktär att 

de anmäldes till Arbetsmiljöverket. Genom en medarbetare, som vill vara anonym, har det 

kommit till min kännedom att lärare larmat under två års tid gällande en ohållbar situation, 

utan att få något större gehör. Trots ovanstående har vi förtroendevalda, i 

utbildningsnämnden, inte fått någon information om dessa missförhållanden. 

 

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till utbildningsnämndens 

ordförande: 

 

1. Hur kommer det sig att utbildningsnämndens förtroendevalda, ännu en gång, får ta 

del av allvarliga händelser inom nämndens verksamheter först genom media (Gefle 

Dagblad) och inte via nämndens presidium? 

2. Har nämndens ordförande för avsikt att framgent börja informera nämndens 

förtroendevalda om faktiskt rådande arbetsmiljö i våra skolor? Om inte, varför? 
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